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Darłowo, dnia 18 grudnia 2020 roku 
 
 
BR.0002.13.2020  
 
 

Protokół Nr XXIX/2020 

z XXIX sesji VIII kadencji Rady Gminy Darłowo 

z dnia 18 grudnia 2020 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Grzegorza Hejno – Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo 

 
Sesja odbyła się w trybie online przy pomocy aplikacji dostosowanej do zdalnego 
prowadzenia obrad. 
 
Przewodniczący rozpoczął obrady sesji o godzinie 1300, a zakończył o godzinie 1438. 
 

 

Na ustawowy stan 15 Radnych w chwili rozpoczęcia w sesji uczestniczyło 13 Radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady zgodnie z kolejnością alfabetyczną wyczytywał kolejno radnych z 
prośbą o potwierdzenie swojej obecności w dzisiejszych obradach sesji w trybie zdalnym na 
podstawie czego zostanie sporządzona lista obecności radnych.  
 
1. Radny Dariusz Bańczewski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
2. Radny Waldemar Bonk potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
3. Radny Robert Ciszek potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
4. Radna Marzena Drzewucka potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
6. Radny Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady potwierdził swoją obecność.  
7. Radny Bogdan Herbeć potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
8. Radny Henryk Ignatowicz potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb potwierdziła swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
10. Radna Joanna Lach była nieobecna, usprawiedliwiona. 
11. Radny Wiesław Moskwa potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
12. Radny Henryk Noworolnik potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach.  
13. Radna Justyna Osses była nieobecna, usprawiedliwiona. 
14. Radny Piotr Szewczykowski potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
15. Radny Adam Wasieńko potwierdził swoją obecność w dzisiejszych obradach. 
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Pan przewodniczący na podstawie tak sporządzonej listy obecności radnych stwierdził udział 
13 radnych w dzisiejszej sesji oraz prawomocność do podejmowania uchwał.  
  
Pan przewodniczący również powitał sołtysów sołectw Gminy Darłowo. Wszyscy Sołtysi 
Sołectw Gminy Darłowo zostali poinformowani o zwołanej na dzień dzisiejszy sesji i mogli 
śledzić jej przebieg w trybie online na stronie Internetowej Gminy Darłowo.  
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Pan Radosław Głażewski – Wójt Gminy Darłowo 
Pani Violetta Kolanek – Skarbnik Gminy Darłowo  
Pani Joanna Stępień – Radca Prawny 
Pani Anna Zatorska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie.  
 
/Lista obecności radnych w dzisiejszej sesji potwierdzona przez przewodniczącego rady stanowi załącznik nr 1 
do niniejszego protokołu/  
 
/Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/  
 
Na protokolantkę pan przewodniczący powołał panią Iwonę Kowalską. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował obecnych na sesji, że dzisiejsza 
sesja została zwołana zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie 
gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713) oraz art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o 
szczególnych rozwiązaniach związanych zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 
2020 r. poz. 374, z późn. zm.). 

 
Przewodniczący poinformował, że warunkiem zastosowania zdalnego trybu obradowania jest 
posiadanie przez każdego radnego odpowiednich warunków technicznych. Takie warunki 
zostały spełnione. 
 
 
 

Ustalenie  porządku obrad. 
Ad.2.  

 
Pan Przewodniczący przypomniał, że proponowany porządek obrad radni otrzymali 

wraz z zawiadomieniami na dzisiejszą sesję.  
 
/Proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniami na XXIX Sesję Rady Gminy Darłowo. 
Porządek obrad wraz z zawiadomieniem stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/ 
 

Przewodniczący poinformował, że przed sesją na podstawie art. 20 ust. 5 ustawy                                   
o samorządzie gminnym otrzymał od Wójta Gminy Darłowo wniosek o wprowadzenie do 
porządku obrad następujących projektów uchwał: 
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1) w sprawie przyjęcia strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Darłowo na lata 2021-2027; Druk Nr 4/2020XXIX 

2) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Darłowo na rok 2021; 
Druk Nr 5/2020XXIX 

3) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Darłowo na lata 2021-2024;                           
Druk Nr 6/2020XXIX 

4) w sprawie przyjęcia sprawozdania w realizacji Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami Gminy Darłowo na lata 2016-2020; Druk Nr 7/2020XXIX 

5) w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.240.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej; Druk Nr 8/2020XXIX 

6) w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.241.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty miejscowej; Druk Nr 9/2020XXIX 

7) w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu; Druk Nr 
10/2020XXIX 

8) w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok; Druk Nr 11/2020XXIX 
 
/Wniosek o zmianę porządku obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/ 
 

Do proponowanego porządku obrad pan przewodniczący wprowadził uchwały 
przygotowane przez radnych na komisjach w dniu 16 grudnia 2020 roku: 
1) w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Darłowo na 2021 rok;                  

Druk Nr 12/2020XXIX 
2) w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Darłowo na 2021 rok; Druk Nr 13/2020XXIX 
3) w sprawie zatwierdzenia ramowych planów pracy komisji Rady Gminy Darłowo na 

2021 rok; Druk Nr 14/2020XXIX 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy są wnioski do porządku obrad?  
Nikt wniosków nie zgłosił.  
 
Porządek Obrad po przyjętych zmianach przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie kworum. 
Porządek obrad: 

2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołów: z XXVI sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 18 listopada 2020 roku i 

z XXVII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 30 listopada 2020 roku.  
4. Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                                   

z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 
5. Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 

sesjami. 
6. Interpelacje Radnych.                                                                                                                                                        
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7. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski zgłoszone na XXVI sesji Rady Gminy Darłowo oraz                     
w okresie między sesjami.                              

8. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  

9. TRYBUNA OBYWATELSKA. 
10. Czas dla samorządu. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Darłowo na rok 

2021. Druk Nr 1/2020XXVIII 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Darłowo na lata 2021-2028. Druk Nr 2/2020XXVIII 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i 

konserwacyjnych w obrębie pomników przyrody. Druk Nr 3/2020XXVIII 
14. Wolne wnioski. 
15. Zamknięcie obrad.  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
Gminy Darłowo na lata 2021-2027. Druk Nr 4/2020XXIX 

Punkt 14 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 
Darłowo na rok 2021. Druk Nr 5/2020XXIX 

Punkt 15 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Darłowo na lata 
2021-2024. Druk Nr 6/2020XXIX 

Punkt 16 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania w realizacji Gminnego 
Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Darłowo na lata 2016-2020. Druk Nr 7/2019XXIX 

Punkt 17 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.240.2016 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej.                       
Druk Nr 8/2020XXIX 

Punkt 18 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.241.2016 Rady Gminy 
Darłowo z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty miejscowej.                             
Druk Nr 9/2020XXIX 

Punkt 19 otrzymuje brzmienie:  
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu. Druk Nr 10/2020XXIX 

Punkt 20 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok. 
Druk Nr 11/2020XXIX 

Punkt 21 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy 
Darłowo na 2021 rok.  Druk Nr 12/2020XXIX 

Punkt 22 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy i kontroli 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Darłowo na 2021 rok. Druk Nr 13/2020XXIX 

Punkt 23 otrzymuje brzmienie:  

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zatwierdzenia ramowych planów pracy komisji 
Rady Gminy Darłowo na 2021 rok. Druk Nr 14/2020XXIX 

Punkt 24 otrzymuje brzmienie:  

 

Wolne wnioski. 
Punkt 25 otrzymuje brzmienie:  

 

Zamknięcie obrad. 
Punkt 26 otrzymuje brzmienie:  

 
Wobec braku kolejnych wniosków Przewodniczący wprowadził wszystkie projekty uchwała 
do porządku obrad dzisiejszej sesji i przystąpił do głosowania nad przyjęciem proponowanego 
porządku obrad dzisiejszej sesji wraz ze zgłoszonymi zmianami: 
 
Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: ”Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
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Na podstawie wyników głosowania Przewodniczący Rady Gminy Darłowo stwierdził, że za 
przyjęciem porządku obrad wraz ze zmianami było: 
 
13 głosów za, 
0 głosów przeciw i 
0 głosów wstrzymujących,  
2 osoby nieobecne, 
czyli porządek obrad dzisiejszej sesji został przyjęty wraz ze zgłoszonymi zmianami. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Przyjęcie protokołów:  
Ad. 3.  

z XXVI sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 18 listopada 2020 roku, 
z XXVII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 30 listopada 2020 roku, 
z XXVIII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia 14 grudnia 2020 roku. 
Protokoły były wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Nikt nie zgłosił uwag do tych 
protokołów, wobec czego Przewodniczący poinformował, że protokoły zostały podpisane bez 
uwag. 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o działalności w okresie między sesjami wraz                        
z podaniem aktualnej sytuacji finansowej Gminy Darłowo. 

Ad. 4. 

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że sprawozdanie z 

działalności między sesjami jest za okres miesięczny ponieważ ostatnia sesja zwyczajna 
odbyła się w dniu 18 listopada. To sprawozdanie zostało przedłożone do Biura Rady i to 
sprawozdanie radni otrzymają na maila, żeby mogli się z nim zapoznać, ponieważ jest dosyć 
obszerne, ponieważ dużo było podpisanych umów i dużo spotkań pomimo pandemii.  

 
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Darłowo w okresie miedzy sesjami stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokołu/ 

 
Pan wójt przedstawił jeszcze kondycję finansową Gminy Darłowo. Na dzień 

dzisiejszy, czyli na dzień 18 grudnia 2020 roku środki do dyspozycji na rachunku 
podstawowym mamy: 8 096 379,90 zł. Wydatki do poniesienia w najbliższych dniach 
wynoszą 4 673 831,60 zł.  
 
/Kondycja finansowa stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/ 
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Na tym punkt zakończono.    
 

Informacja Wójta Gminy Darłowo o realizacji uchwał Rady Gminy Darłowo między 
sesjami. 

Ad. 5.  

  
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że na ostatnich dwóch 

sesjach, które odbyły się  w dniu 30 listopada i 14 grudnia Rada Gminy Darłowo podjęła 
łącznie 8 uchwał.  

 Przedmiotowe uchwały zostały przesłane do organów nadzoru tj. do Wojewody 
Zachodniopomorskiego oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej w Koszalinie. Wobec tych 
uchwał nie wszczęto postępowań nadzorczych i nie stwierdzono naruszeń prawa. W związku 
z powyższym zostały one przekazane pracownikom do realizacji.  
 
/Określenie sposobu realizacji uchwał stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 

Interpelacje.  
Ad.6. 

 
Pan Przewodniczący zapytał, czy Radni chcą zgłosić interpelacje. 
Nikt z radnych się nie zgłosił.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 

Odpowiedzi na interpelacje. 
Ad. 7.  

 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że w okresie miedzy 

sesjami radni złożyli dwie interpelacje, natomiast sołtysi złożyli dwa wnioski, na które za 
pośrednictwem Biura Rady udzielono odpowiedzi.  

 
/Określenie sposobu realizacji interpelacji radnych i wniosków sołtysów stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

 
Na tym punkt zakończono.     
 
 
 
Ad. 8.  
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Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Darłowo o działalności w okresie między 
sesjami.  

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił informacje z 
działalności w okresie między sesjami.  

 
/Informacja Przewodniczącego stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 
 

Na tym punkt zakończono.   
 
 
 
 

TRYBUNA OBYWATELSKA. 
Ad.9.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował, że 

zwołując dzisiejszą sesję i biorąc pod uwagę obostrzenia wynikające z ogłoszonej pandemii, 
podał do publicznej wiadomości, że aby zabrać głos w tym punkcie trzeba zgłosić w firmie 
pisemnej swój udział w terminie co najmniej na dzień przed dzisiejszą sesją. Takie zgłoszenia 
przyjmował w Biurze Rady. Do zabrania głosu w tym punkcie nikt się nie zgłosił.  

 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 

Czas dla samorządu. 
Ad.10.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że zwołując 

dzisiejszą sesję i biorąc pod uwagę obostrzenia wynikające z ogłoszonej pandemii, podał do 
publicznej wiadomości, że aby zabrać głos w tym punkcie trzeba zgłosić w firmie pisemnej 
swój udział w terminie co najmniej na dzień przed dzisiejszą sesją. Takie zgłoszenia 
przyjmował w Biurze Rady. Do zabrania głosu w tym punkcie nikt nie zgłosił chęci udziału.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
 
Ad.11.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Darłowo na rok 
2021. Druk Nr 1/2020XXIX 
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/projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Darłowo na rok 2021 stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/  

Pan Przewodniczący powiedział, że zgodnie z artykułem 239 ustawy o finansach 
publicznych uchwałę budżetową organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 
podejmuje przed rozpoczęciem roku budżetowego, a w szczególnie uzasadnionych 
przypadkach – nie później niż do 31 stycznia roku budżetowego.  

 
Zgodnie z artykułem 238 ustawy o finansach publicznych merytoryczne 

przygotowanie projektu uchwały budżetowej należy do wyłącznej kompetencji organu 
wykonawczego. 

  
Zgodnie z § 3 ust. 7 uchwały Nr XXXV/469/2010 Rady Gminy Darłowo z dnia 23 

września 2010 roku wójt w terminie do 15 listopada  przedkłada radzie gminy i regionalnej 
izbie obrachunkowej projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem oraz materiałami 
informacyjnymi.  
 

W związku z powyższym przewodniczący także powiedział, że projekt budżetu 
Gminy Darłowo na rok 2021 Rada Gminy Darłowo otrzymała w ustawowym terminie w dniu                             
15 listopada 2020 roku.  

 
Projekt budżetu był szczegółowo analizowany i omawiany na posiedzeniach 

wszystkich komisji resortowych Rady Gminy Darłowo w dniu 16 grudnia 2020 roku. 
 
Pan przewodniczący oddał głos panu wójtowi w celu przedstawienia projektu budżetu 

na 2021 rok.  
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                             

z uzasadnieniem oraz autopoprawką do projektu uchwały budżetowej na 2021 rok. 
 

/Autopoprawka w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Darłowo na rok 2021 stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu/  
 

Pan wójt powiedział, że rzeczywiście jest to bardzo ważna sesja dla samorządu,                                
a osobiście uważa, że najważniejsza, ponieważ uchwalenie budżetu jest planem działania 
całego samorządu na przyszły rok. Oczywiście wójt przedstawił budżet w formie prezentacji. 
Radni już mieli okazję oglądać tę prezentację, ale wszyscy państwo będą mogli również 
zobaczyć na co te środki przekazujemy.  

Uchwała budżetowa jest wraz z autopoprawką. Autopoprawka dotyczy części 
formalnych. Zostały uzupełnione załączniki, których w pierwotnej wersji nie było i które 
zostały uzupełnione do uchwały budżetowej.  

 
Przewodniczący zarządził trzy minutową przerwę techniczną bez rozłączania wizji, w 

celu umożliwienia udostępnienia ekranu wójta, do przedstawienia tej prezentacji. 
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Po przerwie przewodniczący stwierdził kworum i wznowił posiedzenie. W sesji udział 
wzięło 13 radnych. 

 
Pan wójt rozpoczął prezentację budżetu Gminy Darłowo na 2021 rok.  
 
Pan wójt powiedział, że budżet na 2021 rok. Po raz kolejny układamy założenia 

budżetowe, które w jak iś sp o só b  n am się sp rawd zają i życzymy tego ,  żeby ten  jak  i 
wykonanie tegorocznego budżetu wyszło nam prawidłowo.  

 
Budżet na 2021 rok:  
Dochody kształtują się na kwotę 64 789 526 zł.      
Wydatki to 71 449 534 zł  
 
Widzimy, że ten budżet jest po raz kolejny planowany na dosyć wysokich dochodach i 

te dochody z roku na rok nam się tutaj zwiększają.  
 
Tutaj widzimy jak dochody kształtują się i to jest 64,8 mln zł. Z tego 54 % 

stanowią dochody własne gminy, 15 % subwencje i 31 % to są zarówno dotacje z 
budżetu państwa jak i dotacje inwestycyjne jakie gmina osiąga w ciągu roku.  

 
Dochody własne gminy jest to 35,2 mln zł, co stanowi 54 % budżetu całościowo. 

Są to podatki i opłaty lokalne, dochody z majątku, dochody jednostek budżetowych, udziały 
we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych i prawnych. Tu pan wójt 
przypomniał, że jest nam bardzo miło, że jeżeli mieszkańcy nasi odpisują się z adresem 
zamieszkania Gminy Darłowo, wtedy gmina otrzymuje prawie 40 % dochodu z tego PIT. 40 
% z tego PIT wpływa właśnie do Gminy Darłowo. Także znaczną ilość podatków i opłat 
lokalnych – to jest wiadomo u nas podatek od nieruchomości, który stanowią przychody z 
turbin wiatrowych, tu także duży wpływ jest z podatków od nieruchomości z działalności 
turystycznej, ale i opłaty, które stanowią opłatę uzdrowiskową i miejscową. Subwencje 
budżetu państwa 9,8 mln zł, 15 %. W przyszłym roku nie będziemy płacić Janosikowego. Nie 
zostało ono nam naliczone. Dostajemy subwencję wyrównawcza około 2 mln zł. Ponadto 
dostajemy także subwencję oświatową, która wynosi 7,4 mln zł. Dotacje mamy różne i 
zarówno inwestycje jak i z budżetu państwa na zadania zlecone to jest 19,7 mln zł i to stanowi 
31 % dochodów Gminy. 

 
 Pan wójt przedstawił zestawienie dochodów w formie graficznej. Dochody 

kształtują się na poziomie 64,8 mln zł. Dochody bieżące to jest 59,3 mln zł, dochody 
majątkowe 5,4 mln zł, które stanowią 8,43 % udziału w planie, który zamierzamy 
osiągnąć. Na dochody majątkowe składają się dotacje inwestycyjne oraz kwoty, które 
uzyskujemy ze sprzedaży mienia głównie.  

 
Wydatki stanowią 71,44 mln zł. Wydatki bieżące, które stanowią prawie  73 % 

udzia łu w planie jest to  kwo ta  5 2 mln zł i prawie ponad 27 % udziału w planie 
wydatków i stanowią wydatki majątkowe 19,3 mln, a to są wydatki, które będziemy 
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ponosić na inwestycje. To  są zn aczn e wydatk i gminy i tu p o  raz k o lejny – co będzie 
pokazane na sam koniec prezentacji – te wydatki nam się zwiększają. Pomimo pandemii 
zdajemy sobie sprawę, że będzie nam trudno wykonać dochody, ale mamy nadzieję, że uda 
nam się je wykonać tak jak w roku obecnym wydatkować kwoty na inwestycje i uda nam się 
je zrealizować. Pan wójt przedstawił podział podzielone wydatki bieżące, które gmina będzie 
realizować. Część wydatków przeznacza się na obsługę gminy, w tym są remonty bieżące 
dróg i melioracje, które także gmina wykonuje, ale także na obsługę wszystkich jednostek a 
jest to 52,12 mln zł. Do takich najważniejszych wydatków bieżących na 2021 rok ponosimy 
tutaj bardzo dużą kwotę 27,37 % wydatków bieżących i jest to ponad 14 mln na oświatę. 
Czyli my w oświatę prawie w 50 % finansujemy z budżetu gminy. Rodzina, w tym 
świadczenia pomocy społecznej to są wszystkie zasiłki, które gmina i dostaje po stronie 
dochodów i wydaje po stronie wydatków. Jakby jesteśmy dystrybutorem tych środków dla 
naszych mieszkańców i jest to kwota 11,89 mln zł i to jest 22,82 % całych wydatków 
bieżących.  

 
Pozostałe wydatki bieżące zostały przedstawione na slajdzie. Na administrację 

publiczną 6,7 mln zł, gospodarka komunalna i ochrona środowiska 4,9 mln zł, pomoc 
społeczna ponad 4 mln zł, kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 2,6 mln zł, gospodarka 
mieszkaniowa 1,7 mln zł, transport i łączność 1,5 mln zł, kultura fizyczna i sport 1,4 mln zł, 
pozostałe rozliczenia różne inne, które nie kwalifikują się w tych paragrafach to jest 845 
tysięcy złotych. Turystyka 330 tysięcy złotych, rolnictwo i łowiectwo 272 tysiące złotych.  

 
Wydatki majątkowe gminy na 2021 rok to jest ponad 27 % wszystkich wydatków 

gminy i jest to kwota 19,3 mln zł. Pan wójt przedstawił z jakich działów są te wydatki. 
Największymi działami, z których są wydatki inwestycyjne jest to gospodarka mieszkaniowa, 
gospodarka komunalna i ochrona środowiska oraz transport i łączność, czyli drogi.  

 
Gospodarka komunalna i ochrona środowiska to jest 7,4 mln zł. Pan wójt powiedział, 

że później będzie wymieniał przedsięwzięcia, czyli praktycznie będzie wymienione na co 
składają się inwestycje w danym dziale. Jest to budowa sieci kanalizacyjnych, inwestycje 
38,31 % wszystkich wydatków. Głownie będzie to kanalizacja w Rusku, jest też budowa 
dużego odcinka sieci kanalizacyjnej w Dąbkach oraz pozostałe sieci kanalizacyjne i wodne, 
które zamierzamy wykonać na ternie Gminy Darłowo.  

 
Gospodarka mieszkaniowa 5,9 mln zł, 31,03 % wszystkich wydatków. Są to głownie 

zadania inwestycyjne rewitalizacji, które będą w miejscowości Bukowo i Pęciszewko. 
Pozostałe wydatki z poszczególnych działów to są transport i łączność 4,4 mln zł, turystyka 
1,2 mln zł, bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 200 tyś zł jest to kwota 
zarezerwowana na samochód, czyli na dofinansowanie zakupu samochodu dla OSP 
Wiekowice. Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 28 tyś zł.  

 
Pan wójt omówił planowane inwestycje, które będą realizowane w przyszłym roku. 

Większość tych inwestycji jest współfinansowana środkami zewnętrznymi.  
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1) Jedną z największych inwestycji zaplanowanych na przyszły rok jest wykonanie 
przebudowy ulicy Dąbkowickiej w Dąbkach. Mamy złożony w Urzędzie 
Wojewódzkim wniosek na dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych. 
Mamy zarezerwowane w budżecie środki na część własną, czyli wkład własny 
2 810 000 zł, czyli całość drogi będzie kosztowała według kosztorysu ponad 
5 600 000 zł. Do tego będzie wymieniana sieć kanalizacyjna za 750 000 zł.  
 

2) Budowa kanalizacji w miejscowości Rusko 4 200 000 zł, tu otrzymamy bo 
dostaliśmy dofinansowanie z Rządowego Programu Inwestycji Lokalnych z 
pierwszego naboru 1 560 000 zł.  

 
3) Tak jak już wcześniej wójt wspomniał mamy dwie rewitalizacje: Rewitalizacja w 

miejscowości Bukowo Morskie 4 375 000 zł oraz rewitalizacja w miejscowości 
Pęciszewko 1 595 000 zł. Jest to dofinansowane z Regionalnego Programu 
Operacyjnego. Rewitalizacja obszarów miejskich i wiejskich. Jest to działanie, na 
które mamy już podpisane umowy, także w przyszłym roku będzie się bardzo dużo 
działo w tych dwóch miejscowościach.  

 
4) Rezerwujemy środki finansowe w budżecie na zakup samochodu OSP dla 

jednostki Wiekowice 200 000 zł.  
 

5) W naszym budżecie mamy przeznaczone środki także na dofinansowanie 
Starostwa Powiatowego w Sławnie w realizacji dróg powiatowych 700 000 zł.  
 
Inwestycje drogowe pozostałe, które nie były wymieniane wcześniej, które w 
części są także finansowane ze środków sołeckich: 

6) Modernizacja drogi w Słowinie 250 000 zł. 
7) Budowa chodnika w Rusku, pod którym będzie biegła kanalizacja 700 000 zł. 
8) Przebudowa drogi w miejscowości Kopań i tu będziemy mogli ubiegać się o 

dofinansowanie z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych 170 000 zł. 
9) Budowa chodnika w Barzowicach 30 489 zł. 
10) Przebudowa drogi w Wiekowicach 57 586 zł.  
11) Przebudowa nawierzchni drogi w Gleźnowie 30 000 zł. 
12) Modernizacja dróg w Domasławicach 105 000 zł.  
13) Modernizacja drogi w Drozdowie 40 000 zł. 
14) Modernizacja drogi w Kowalewiczkach 30 000 zł. 
15) Modernizacja drogi w Nowym Jarosławiu i Gorzebądzu 46 000 zł.  
16) Modernizacja drogi w Starym Jarosławiu 80 000 zł.  
17) Modernizacja drogi w Wiekowie 40 000 zł.  
18) Wykonanie odwodnienia ulicy Spokojnej i Bosmańskiej w Wiciu 40 000 zł. 

 
19) Inwestycje kanalizacyjne pozostałe, które nie były wcześniej przedstawione, 

czyli oprócz dużej kanalizacji, którą będziemy realizować, na która jest ogłoszony 
przetarg na miejscowości Rusko 4 200 000 zł. 
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20) Ponadto dokonamy przebudowy sieci kanalizacyjnej ulicy Dąbkowickiej                                
w Dąbkach za 750 000 zł.  

21) Budowa kanalizacji w Gminie Darłowo i tu przeznaczamy na małe odcinki 
zarówno na sieci kanalizacyjnej ale także będziemy realizować odcinki sieci 
wodnej 1 000 000 zł.  

22) Budowa sieci kanalizacyjnej w miejscowości Palczewice prawie 20 000 zł. 
 

23) Zwiększymy kapitał spółki GZUP w Krupach w celu budowy kanalizacji w 
miejscowości Porzecze. Dla przypomnienia pan wójt powiedział, że nasza spółka 
uzyskała dofinansowanie z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich i wykona 
w 2021 roku sieć kanalizacyjną w miejscowości Porzecze, w 2022 roku w 
miejscowości Kopań. Tu chcemy pomóc naszej spółce, gdyż ona nie ma tylu 
dochodów, żeby zabezpieczyć środki na wkład własny i w 2021 roku jest to 
kwota 600 000 zł.   
 

24) Pozostałe inwestycje

25) Także jesteśmy w trakcie prac projektowych placu rekreacyjnego przy 
Centrum Sportów Wodnych i będziemy ubiegać się o dofinansowanie w 
realizacji tego placu a zapewniamy środki własne w kwocie 185 000 zł.  

, które mamy określone w budżecie to jest budowa ścieżki 
ruchowej z przejściami na plażę w miejscowości Dąbki, gdzie w 2021 roku są 
przewidziane prace projektowe i jest to kwota 293 000 zł, pozostała cześć 
inwestycyjna termin wykonania ma określony do 2022 roku i jeżeli wszystko 
przebiegnie prawidłowo i te prace projektowe, to już za dwa lata będziemy się 
cieszyli się wyremontowanymi przejściami na plażę – nowa infrastrukturą, 
toaletami, ale także wspaniałym miejscem do wypoczynku w Uzdrowisku Dąbki.  

26) Budowa szlaków kajakowych na rzekach Wieprzy i Grabowej 763 000 zł. Pan 
wójt powiedział, że ma nadzieję, że uda się w końcu ten projekt zrealizować.  

27) Budowa placu zabaw w Wiekowicach 10 000 zł. 
28) Zagospodarowanie terenu przy świetlicy w Sińczycy 18 500 zł.  
29) Budowa oświetlenia ulicznego na terenie gminy i tu rezerwujemy środki na 

poziomie 323 000 zł. 
 
Pan wójt powiedział, że tutaj widzimy także realizację z funduszu sołeckiego. 

Fundusz sołecki stanowi 957 132 zł. Troszeczkę mniej niż w roku poprzednim, z czego na 
wydatki inwestycyjne sołectwa przeznaczyły 693 000 zł co stanowi 72 % tego budżetu 
sołeckiego, natomiast 27 % funduszu sołeckiego przeznacza się na wydatki bieżące, co 
stanowi kwotę 263 000 zł.  

 
Następnie pan wójt przedstawił zestawienie dochodów i wydatków budżetu gminy na 

przełomie 10 ostatnich lat. Dla przypomnienia pan wójt powiedział, że dochód gminy w 2010 
roku wynosił 20 409 000 zł, który stale się zwiększał a od 2017 roku oscyluje na mniej więcej 
podobnym poziomie ponad 60 000 000 zł. Teraz mamy dochód na poziomie ubiegłego roku 
64 789 526 zł. Wydatki także rosną. Wydatki inwestycyjne rosną i można powiedzieć, że lata 
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2018, 2019, 2020 i 2021 to są wydatki na poziomie 20 000 000 zł i jest to znaczna kwota jaką 
nasza gmina przeznacza na inwestycje.  

 
Wielkość dochodów i wydatków w gminie Darłowo pan wójt przedstawił także w 

formie graficznej. Pokazał wskaźnik kształtowania nadwyżki bezpośredniej w latach, gdzie 
widać duży zapas tej nadwyżki w latach 2016, 2017 i 2018. Rok 2020 spowodował to, że 
mieliśmy mało tej nadwyżki, około 810 000 zł, co powodowało, że musieliśmy trzymać się 
bardzo sztywno naszego planu i głównie starać się wykonać przedsięwzięcia, które 
założyliśmy i to nam udało się pomimo panującej pandemii. Rok 2020 jest takim rokiem, w 
którym ten wskaźnik jest na bardzo wysokim poziomie, w sensie takim, że mamy bardzo 
duży zapas ponad 7 000 000 zł mamy nadwyżki.  

 
Pan wójt powiedział, że dzięki pomocy pracowników został przedstawiony ten budżet 

w formie graficznej, ciekawostki ile idzie na każdą cześć działu. Ten załącznik znajduje się 
także w „Wieściach Gminnych”, a także będzie udostępniony na stronie internetowej naszej 
gminy. Pan wójt podziękował za uwagę i powiedział, że trzyma kciuki, żeby udało nam się 
zrealizować przyszłoroczny budżet bez żadnych przeszkód, które mogły by to w jakiś sposób 
zakłócić.  

 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady zapytała pana wójta, czy do projektu 

budżetu są jakieś autopoprawki.  
 
Pan wójt odpowiedział, że jest autopoprawka, która w sposób formalny jest już w 

formie załączników przedstawiona do projektu budżetu.   
 
Pan Grzegorz Hejno powiedział, że ze względu na to, że do projektu budżetu pojawiła 

się autopoprawka, to przed głosowaniem zasadniczym rada powinna zaakceptować 
autopoprawkę. Następnie zostało przeprowadzone głosowanie nad przyjęciem autopoprawki 
do projektu budżetu. Przewodniczący zapytał radnych kto jest za przyjęciem autopoprawki do 
projektu budżetu na rok 2021, kto jest przeciw i kto się wstrzymał.  

 
Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: ”Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
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15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych głosując: 
13 głosów za przyjęciem autopoprawki, przy 
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących.  
 

Pan Przewodniczący na podstawie wyników głosowania stwierdził, że 13 głosami ZA 
zgłoszona autopoprawka została przyjęta.  
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował, że zgodnie 
z art. 238 ust. 3 ustawy o finansach publicznych zanim Rada uchwali budżet, musi mieć 
możliwość zapoznania się z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały 
budżetowej oraz opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o możliwości sfinansowania 
deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej gminy.   

 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił uchwałę nr 
LXXVIII.395.Z.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z 
dnia 3 grudnia 2020 roku w sprawie wydania opinii o projekcie budżetu Gminy Darłowo na 
2021 rok. Opinia RIO jest pozytywna.  
 
/uchwała Nr LXXVIII.395.Z.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w 
sprawie wydania opinii o projekcie budżetu Gminy Darłowo na 2021 rok stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu/ 
 
 

Następnie Pan wójt przedstawił uchwałę nr LXXVIII.397.Z.2020 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 3 grudnia 2020 roku w 
sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu  w projekcie uchwały 
budżetowej Gminy Darłowo na 2020 rok. Opinia jest pozytywna.  
 
/uchwała Nr CDX.708.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie 
wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu przestawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy 
Darłowo na 2020 rok stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
 

Następnie pan Przewodniczący oddał głos przewodniczącym komisji resortowych 
rady w celu przedstawienia opinii komisji do przedmiotowego projektu uchwały: 
 
 
Radny Wiesław Moskwa  Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu 
przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

/opinia komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/ 
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Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

/opinia Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawił pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

/opinia Komisji Uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radna Marzena Drzewucka Przewodnicząca Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

/opinia Komisji Prawa, opieki Społecznej i Zdrowia stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo z powodu nieobecności 
Przewodniczącej i Wiceprzewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury i Sportu przedstawił 
pozytywną opinię
 

 komisji dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Waldemar Bonk Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały wraz z autopoprawką.  

/opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję.   
 Pan przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie uchwały 
budżetowej?  

Nikt się nie zgłosił. 
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Darłowo na rok 2021: 
 

Przewodniczący zapytał radnych kto jest za uchwaleniem budżetu Gminy Darłowo na 
rok 2021 wraz z autopoprawką, kto jest przeciw i kto się wstrzymał? 
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Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: ”Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu 
udział wzięło 13 radnych, a w wyniku głosowania  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
Rada Gminy Darłowo podjęła

 

 uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Darłowo 
na rok 2021. 

/Uchwała Nr XXIX.307.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Darłowo na rok 
2021 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący Rady pogratulował wójtowi.  
Wójt podziękował.  
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad. 12.
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2021-2028. Druk Nr 2/2020XXIX 

  

 
/projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2021-2028 
stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo poinformował, że projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 
2021-2028 Rada Gminy otrzymała w ustawowym terminie w dniu 15 listopada 2020 roku. 
Przedmiotowy projekt był szczegółowo analizowany i omawiany na posiedzeniach 
wszystkich komisji resortowych  Rady Gminy Darłowo w terminie 16 grudnia 2020 roku. 
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Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                  
z uzasadnieniem.  
 

Pan wójt na początku wypowiedzi powiedział, że chciałby bardzo serdecznie 
podziękować Radnie Gminy Darłowo za przegłosowanie budżetu. Wójt powiedział, że ma 
nadzieję, że traktujemy to jako nasz wspólny budżet i będziemy się starać wszelkimi siłami go 
zrealizować, bo jest to bardzo ambitny budżet jak na czasy, w których się znaleźliśmy. Druk 
Nr 2 w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo oczywiście był 
omawiany dokładnie na komisjach. Prognoza finansowa jest od 2021 roku do 2028 roku, 
czyli na taki okres na jaki jest kredytowanie. W uchwale tej przedstawione są wszelkie 
wskaźniki. Nie przekraczamy tych wskaźników. Wszystko jest w normie. W uchwale o 
wieloletniej prognozie finansowej przedstawione są – co omawialiśmy dokładnie na komisji – 
wieloletnie działania, które będą podjęte do realizacji przez gminę.  
 
 

Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił uchwałę nr 
LXXVIII.396.Z.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z 
dnia 3 grudnia 2020 roku w sprawie opinii do projektu uchwały o wieloletniej prognozie 
finansowej Gminy Darłowo. Opinia RIO jest pozytywna.  
 
/uchwała Nr LXXVIII.396.Z.2020 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w 
sprawie wydania opinii do projektu uchwały o wieloletniej prognozie finansowej Gminy Darłowo stanowi 
załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Wiesław Moskwa  Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu 
przedstawił pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej stanowi 
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawiła pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/ 
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Radna Marzena Drzewucka Przewodnicząca Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
przedstawiła pozytywną opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Prawa, opieki Społecznej i Zdrowia stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo z uwagi na nieobecność 
Przewodniczącej i Wiceprzewodniczącej Komisji Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła 
pozytywną opinię
 

 komisji dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Waldemar Bonk Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu.  
Pan przewodniczący zamknął dyskusję.  
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji  przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie 
uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Darłowo na lata 2021-2028: 
 

Przewodniczący zapytał radnych kto jest za uchwaleniem wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Darłowo na lata 2021-2028, kto jest przeciw i kto się wstrzymał? 

 
Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: ”Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Radny Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
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Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu 
udział wzięło 13 radnych Rady Gminy Darłowo. W wyniku głosowania Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Darłowo na lata 2021-2028. 

/Uchwała Nr XXIX.308.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 
Gminy Darłowo na lata 2021-2028 stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono. 
 
 
 
 
Ad.13.
Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i 
konserwatorskich w obrębie pomników przyrody. Druk Nr 3/2020XXIX 

  

 
/projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwatorskich w obrębie 
pomników przyrody stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem.  
 
Pan wójt powiedział, że projekt był przedstawiany na komisji. Chodzi o to, że każdy pomnik 
przyrody na terenie gminy wymaga zgody Rady Gminy nawet na przycięcie. Tu chodzi o 
zabiegi pielęgnacyjne i konserwacyjne, które mają być wykonane na tych pomnikach 
przyrody. Chodzi o w Starym Jarosławiu pięć drzew, pięć drzew w Domasławicach i 10 
drzew w Cisowie.   
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwatorskich w obrębie 
pomników przyrody stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pan radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej powiedział, że opinia

 

 komisji dotycząca 
projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwatorskich w obrębie 
pomników przyrody stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przeprowadzenia zabiegów 
pielęgnacyjnych i konserwatorskich w obrębie pomników przyrody:  

 
Przewodniczący zapytał radnych kto jest za podjęciem uchwały w sprawie 

przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i konserwatorskich w obrębie pomników 
przyrody, kto jest przeciw i kto się wstrzymał? 

 
Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: ”Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu 
udział wzięło 13 radnych Rady Gminy Darłowo. W wyniku głosowania Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i 
konserwatorskich w obrębie pomników przyrody. 

/Uchwała Nr XXIX.309.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i 
konserwatorskich w obrębie pomników przyrody stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
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Ad.14.
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
Gminy Darłowo na lata 2021-2027. Druk Nr 4/2020XXIX 

   

 
/projekt uchwały w sprawie przyjęcia strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Darłowo na lata 
2021-2027 stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia strategii 
rozwiazywania problemów społecznych Gminy Darłowo na lata 201-2027 był dokładnie 
omawiany na komisji przez panią Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Darłowie. Obowiązek podjęcia tej uchwały wynika z ustawy o pomocy społecznej. Gmina 
musi opracować taką strategię ze szczególnym uwzględnieniem programów pomocy 
społecznej, profilaktyki i rozwiazywania problemów alkoholowych. Po prostu ten program 
pozwala naszemu Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej na sprawną realizację swoich 
podstawowych zadań w zakresie pomoy społecznej. pan wójt powiedział, ze w celu 
odpowiedzi na dodatkowe pytania jest tu obecna pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Darłowie.  
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Darłowo na lata 2021-2027 stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Pani radna Marzena Drzewucka Przewodnicząca Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
powiedziała, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przyjęcia strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Darłowo na lata 2021-2027 stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przyjęcia strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Gminy Darłowo na lata 2021-2027:  
 

Przewodniczący zapytał radnych kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 
strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Darłowo na lata 2021-2027, kto jest 
przeciw i kto się wstrzymał? 



Strona 23 z 42 
 

 
Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: ”Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu 
udział wzięło 13 radnych Rady Gminy Darłowo. W wyniku głosowania Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
Gminy Darłowo na lata 2021-2027. 

/Uchwała Nr XXIX.310.2019 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych Gminy Darłowo na lata 2021-2027 stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.15.
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Darłowo na rok 2021. Druk Nr 5/2020XXIX 

  

 
/projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Darłowo na rok 2021 stanowi załącznik nr 38 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że projekt uchwały był także dokładnie omawiany 
przez panią Kierownik GOPS na komisji. Jest to uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego 
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Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Darłowo na rok 2021. Wynika to z ustawy o wychowaniu w 
trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz przeciwdziałaniu narkomanii, która jakby 
narzuca na nas realizację danego programu, którego środki pochodzą z tak zwanego 
„korkowego” i które muszą być przeznaczone na ściśle określone zadania, które właśnie są 
ujęte w tym programie miedzy innymi na: zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i 
rehabilitacyjnej, na udzielenie wsparcia rodzinom, w których występują problemy alkoholowe 
i problemy narkomanii, wspomaganie także instytucji działających na rzecz przeciwdziałania 
tym problemom. podejmowanie interwencji i wspieranie zatrudnienia przez organizacje i 
finansowanie centrów integracji społecznych.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Darłowo na rok 2021 stanowi załącznik nr 39 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Pani radna Marzena Drzewucka Przewodnicząca Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
powiedziała, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Darłowo na rok 2021 stanowi załącznik nr 40 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 
dla Gminy Darłowo na rok 2021:  

 
Przewodniczący zapytał radnych kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Darłowo na rok 2021, kto jest przeciw i kto się 
wstrzymał? 

 
Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: ”Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
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5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu 
udział wzięło 13 radnych Rady Gminy Darłowo. W wyniku głosowania Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Darłowo na rok 2021. 

/Uchwała Nr XXIX.311.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Darłowo na rok 2021 
stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.16.
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Darłowo na lata 2021-
2024. Druk Nr 6/2020XXIX 

  

 
/projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Darłowo na lata 2021-2024 stanowi załącznik nr 42 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że kolejna uchwała naszego Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej dotyczy przyjęcia Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Darłowo na lata 2021-2024. Oczywiście te 
wszystkie programy, żeby dokładnie wszyscy mogli się z nimi zapoznać były przedstawione 
na komisjach, ale wszyscy, którzy nas oglądają to informuję, że te uchwały będą także 
dostępne na stronie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i na pewno będzie to ciekawa 
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lektura dla państwa. Tu na podstawie ustawy o samorządzie gminnym i o przeciwdziałaniu 
przemocy w rodzinie Rada Gminy musi określić taki program, który musi być później 
zrealizowany przez nasz Ośrodek Pomocy Społecznej w Darłowie. Program jest bardzo 
zasadny. Chodzi o ochronę rodzin, w których występuje przemoc. 
 
Pan Grzegorz Hejno powiedział, że projekt uchwały jest opublikowany na stronie gminy w 
BIP i można już się z nim zapoznać.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Darłowo na lata 2021-2024 stanowi załącznik nr 43 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Pani radna Marzena Drzewucka Przewodnicząca Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia 
powiedziała, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Darłowo na lata 2021-2024 stanowi załącznik nr 44 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy 
Darłowo na lata 2021-2024:  

 
Przewodniczący zapytał radnych kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 
w Rodzinie dla Gminy Darłowo na lata 2021-2024, kto jest przeciw i kto się wstrzymał? 

 
Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: ”Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
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10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu 
udział wzięło 13 radnych Rady Gminy Darłowo. W wyniku głosowania Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Darłowo na lata 2021-
2024. 

/Uchwała Nr XXIX.312.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Darłowo na lata 2021-2024 stanowi 
załącznik nr 45 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.17.
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 
Opieki nad Zabytkami Gminy Darłowo na lata 2016-2020. Druk Nr 7/2020XXIX 

  

 
/projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 
Gminy Darłowo na lata 2016-2020 stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że sprawozdanie z realizacji Programu Opieki nad 
Zabytkami to bardzo ciekawa uchwała. Program był realizowany od 2016 roku. Dzięki też 
pomocy rady gminy, która przeznacza co roku środki na dotacje udało się zrealizować to. W 
budżecie na przyszły rok mamy także zapewnione środki na opiekę nad zabytkami. Tu 
wszystkie są wszystkie uchwały jakie podjęliśmy w tym sprawozdaniu ale i także wszystkie 
działania, które zostały przez gminę zrealizowane. Od 2016 roku przeznaczyliśmy na ochronę 
zabytków łącznie ponad 310 000 zł i mamy szereg beneficjentów, którzy skorzystali z tego 
programu. Co rocznie uruchamiamy ten program. Dużo się dzieje. Największym 
beneficjentem był Kościół w Bukowie Morskim i Kościół w Barzowicach a także Kościół w 
Cisowie, a także osoby prywatne skorzystały z tego programu jak pani Marianna w Krupach 
„Chata Saska w Krupach”. Pan wójt podziękował za przychylność rady w zakresie realizacji 



Strona 28 z 42 
 

ochrony nad zabytkami i powiedział, że myśli, że jeszcze dużo będzie się działo w tym 
zakresie na terenie gminy.  
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami Gminy Darłowo na lata 2016-2020 stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Rolnictwa w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami Gminy Darłowo na lata 2016-2020 stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawiła pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami Gminy Darłowo na lata 2016-2020 stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 
Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Darłowo na lata 2016-2020:  

 
Przewodniczący zapytał radnych kto jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Darłowo na lata 
2016-2020, kto jest przeciw i kto się wstrzymał? 

 
Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: ”Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 



Strona 29 z 42 
 

12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu 
udział wzięło 13 radnych Rady Gminy Darłowo. W wyniku głosowania Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu 
Opieki nad Zabytkami Gminy Darłowo na lata 2016-2020. 

/Uchwała Nr XXIX.313.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego 
Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Darłowo na lata 2016-2020 stanowi załącznik nr 50 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.18.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.240.2016 Rady Gminy Darłowo 
z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej.                                     
Druk Nr 8/2020XXIX 

  

 
/projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.240.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 listopada 
2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że są to pewne innowacje także w gminie a także dla 
podmiotów, które współpracują z gminą. Tutaj zakupiliśmy oprogramowanie, które pomoże 
w zbieraniu opłaty uzdrowiskowej i dlatego jest ta uchwała. Oprócz kwitariuszy K-103 będzie 
można używać aplikacji, która będzie dostępna i dlatego jest ta zmiana w uchwale, bo także 
będą akceptowane przez gminę rozliczenia za pomocą systemu elektronicznego modelu SaaS 
(Software as a Service) i to musi być uchwałą zatwierdzone. Idziemy do przodu ale nie tylko 
w inwestycjach, ale także technologicznie aby pomóc zarówno tym, którzy obsługują tą strefę 
turystyczną, ale nie ukrywam, że będzie to też duża pomoc dla urzędu.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  
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/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.240.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 52 do niniejszego 
protokołu/ 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.240.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 53 do niniejszego 
protokołu/ 
 
 
Radny Henryk Noworolnik Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej przedstawiła pozytywną 
opinię
 

 dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Uzdrowiskowej w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.240.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 
16 listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik nr 54 do niniejszego 
protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.240.2016 
Rady Gminy Darłowo z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty 
uzdrowiskowej:  

 
Przewodniczący zapytał radnych kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXVII.240.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie 
uchwalenia opłaty uzdrowiskowej, kto jest przeciw i kto się wstrzymał? 

 
Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
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15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu 
udział wzięło 13 radnych Rady Gminy Darłowo. W wyniku głosowania Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.240.2016 Rady Gminy Darłowo z 
dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej. 

/Uchwała Nr XXIX.314.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.240.2016 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty uzdrowiskowej stanowi załącznik 
nr 55 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.19.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.241.2016 Rady Gminy Darłowo 
z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty miejscowej. Druk Nr 
9/2020XXIX 

  

 
/projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.241.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 listopada 
2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty miejscowej stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że uchwała jest analogiczna do poprzedniej.                                   
W poprzedniej wprowadziliśmy zmiany dotyczące opłaty uzdrowiskowej a w tej dotyczą 
opłaty miejscowej i także możliwości poboru i wydawania pokwitowań poprzez system 
elektroniczny w modelu SaaS (Software as a Service). Pan wójt prosił rade o przychylne 
głosowanie, żeby ułatwić pracę zarówno nam w urzędzie jaki i prowadzącym działalność 
turystyczną na naszym terenie  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.241.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty miejscowej stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu/ 
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Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Rolnictwa w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.241.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 
listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty miejscowej stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.241.2016 
Rady Gminy Darłowo z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty 
miejscowej:  

 
Przewodniczący zapytał radnych kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXVII.241.2016 Rady Gminy Darłowo z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie 
uchwalenia opłaty miejscowej, kto jest przeciw i kto się wstrzymał? 

 
Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu 
udział wzięło 13 radnych Rady Gminy Darłowo. W wyniku głosowania Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.241.2016 Rady Gminy Darłowo                    
z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty miejscowej. 
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/Uchwała Nr XXIX.315.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII.241.2016 Rady 
Gminy Darłowo z dnia 16 listopada 2016 roku w sprawie uchwalenia opłaty miejscowej stanowi załącznik nr 59 
do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.20.
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu.                
Druk Nr 10/2020XXIX 

  

 
/projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 60 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że uchwała została przestawiona na komisji. Chodzi o 
służebność na działce nr 176/6 położonej w obrębie ewidencyjnym Jeżyczki. Chodzi o 
zaprojektowanie urządzeń elektroenergetycznych o długości 3 m, które mają być ułożone w 
tej działce.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik nr 
61 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Radny Mirosław Gałuszkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa, 
Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej przedstawił pozytywną opinię

 

 
dotyczącą projektu uchwały.  

/opinia Komisji Rolnictwa w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu stanowi załącznik 
nr 62 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu:  
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Przewodniczący zapytał radnych kto jest za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na ustanowienie służebności przesyłu, kto jest przeciw i kto się wstrzymał? 

 
Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu 
udział wzięło 13 radnych Rady Gminy Darłowo. W wyniku głosowania Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu. 

/Uchwała Nr XXIX.316.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.21.
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok.                                
Druk Nr 11/2020XXIX 

  

 
/projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok stanowi załącznik nr 64 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały wraz                                     
z uzasadnieniem. Pan wójt powiedział, że projekt uchwały był prezentowany już na komisji. 
Są to takie zmiany już porządkujące, ale także zmiany, które wyniknęły z dodatkowych 
środków, które uzyskaliśmy. 
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Zwiększamy dochody gminy o kwotę 344 713,00 zł.  
1. Z rezerwy ogólnej subwencji po przeliczeniu Janosikowego dostaliśmy zwrot 287 690 zł.  
2. Część oświatowej subwencji 49 000 zł, co było przeznaczone na program 500 dla 
nauczyciela.  
3. Dotacji otrzymanej na wymianę źródeł ciepła z Urzędu marszałkowskiego 8 023 zł.  
 
Zmniejszamy wydatki na zadaniach inwestycyjnych, na których pozostały pewne środki 
po realizacji tych zadań i to jest kwota łączna 99 477 zł: 
1. Budowa ulicy Słonecznej w Wiciu 20 000 zł, 
2. Przebudowa drogi w miejscowości Rusko 20 000 zł, 
3. Modernizacja mostu na kanale Bagiennica Jeżyczki 15 000 zł, 
4. Projekt sieci gazowej w Jeżycach 30 000 zł, 
5. Wymiana źródeł ciepła na terenie Gminy Darłowo 14 477 zł.  
 
Zwiększamy wydatki – w sumie zwiększamy tam gdzie mamy jakieś braki 
podsumowując koniec roku o kwotę łącznie 444 190 zł z przeznaczeniem na: 
1. Budowę pierwszego żłobka w Gminie Darłowo 30 000 zł,  
2. Budowę platformy przyschodowej w Wiekowie 3 000 zł, ta platforma już chyba jest. 
3. Budowę ulicy Bałtyckiej wraz z budową oświetlenia w miejscowości Bobolin 46 000 zł, 
4. Zagospodarowanie terenu wokół remizy w Cisowie 14 000 zł, 
5. Modernizację C.O. w budynku Urzędu Gminy Darłowo 140 000 zł, Na początku roku 

była ta inwestycja wykreślona ale teraz chcemy tą inwestycję częściowo wykonać.   
6. Zakup lub usługę dostępu do Internetu, sprzętu przydatnego w prowadzeniu nauki zdalnej 

SP Dąbki 10 638,98 zł, SP Kopnica 6 416,00 zł, SP Stary Jarosław 9 474,38 zł, SSP 
Dobiesław 3 899,98 zł, SSP Słowino 6 972,68 zł, SSP Jeżyczki 5 935,97 zł, UG Darłowo 
5 662,01 zł.  

7. Wymianę źródeł ciepła na terenie Gminy Darłowo 22 500 zł, co jest finansowane ze 
środków unijnych.  

8. Wydatki bieżące tj. ubezpieczenia pojazdów OSP, samochodów służbowych UG, 
melioracje i usługi geodezyjne, opłata za energię oświetlenia ulicznego 139 690,00 zł.  

 
Ponadto dokonuje się przeniesienia dochodów, które zostały wykonane ponad plan 
jednocześnie zmniejszając dochody, których plan został wykonany w mniejszej kwocie.  
 
 
Pan Radny Wiesław Moskwa Przewodniczący Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów                 
i Budżetu powiedział, że opinia
 

 komisji dotycząca projektu uchwały jest pozytywna.  

/Opinia Komisji Budżetu w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok stanowi załącznik nr 65 do 
niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
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W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2020 rok:  

 
Przewodniczący zapytał radnych kto jest za podjęciem uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok, kto jest przeciw i kto się wstrzymał? 
 

Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radna Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu 
udział wzięło 13 radnych Rady Gminy Darłowo. W wyniku głosowania Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła
 

 uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok. 

/Uchwała Nr XXIX.317.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 2020 rok 
stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.22.
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Darłowo 
na 2021 rok. Druk Nr 12/2020XXIX 
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/projekt uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Darłowo na 2021 rok stanowi 
załącznik nr 67 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały 
wraz                                     z uzasadnieniem.  
 

Przewodniczący powiedział, że na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 
roku o samorządzie gminnym Rada Gminy Darłowo uchwala, co następuje: 
§ 1. Uchwala się ramowy plan pracy Rady Gminy Darłowo na 2021 rok, stanowiący 
załącznik do niniejszej uchwały. 
§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Darłowo. 
§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym prace rady i jej organów odbywają się na 
podstawie planu pracy zatwierdzonego uchwałą. Wobec powyższego podjęcie uchwały jest 
zasadne. 
 
Pan przewodniczący powiedział, że wszystkie komisje resortowe Rady Gminy Darłowo 
zaopiniowały Plan Pracy Rady Gminy Darłowo na 2021 rok pozytywnie.  
 
/Opinie komisji Rady Gminy Darłowo do projektu uchwały w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady 
Gminy Darłowo na 2021 rok stanowią załączniki nr od 68 do 73 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady 
Gminy Darłowo na 2021 rok:  

 
Przewodniczący zapytał radnych kto jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

ramowego planu pracy Rady Gminy Darłowo na 2021 rok, kto jest przeciw i kto się 
wstrzymał? 

 
Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
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11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu 
udział wzięło 13 radnych Rady Gminy Darłowo. W wyniku głosowania Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy Darłowo na 
2021 rok. 

/Uchwała Nr XXIX.318.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie uchwalenia ramowego planu pracy Rady Gminy 
Darłowo na 2021 rok stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
 
Ad.23.
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Darłowo na 2021 rok. Druk Nr 13/2020XXIX 

  

 
/projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Darłowo na 2021 rok stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu/ 
 

Pan Waldemar Bonk Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Darłowo 
przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Pan radny powiedział, że w związku z 
ustawa o samorządzie gminnym art. 21 ust. 3 oraz § 102 ust. 1 Statutu Gminy Darłowo 
Komisja Rewizyjna co roku przedkłada radzie do zatwierdzenia plan pracy do końca grudnia. 
Taki plan został już przedstawiony radzie i proszę o pozytywne podjęcie uchwały.  
 

Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo powiedział, że wszystkie 
komisje rady gminy Darłowo na swoich posiedzeniach zaopiniowały pozytywnie ramowy 
plan pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Darłowo na 2021 rok.  
 
/Opinie komisji Rady Gminy Darłowo do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy i 
kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Darłowo na 2021 rok stanowią załączniki nr od 76 do 81 do 
niniejszego protokołu/ 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
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Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
 
Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy i 
kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Darłowo na 2021 rok:  
 

Przewodniczący zapytał radnych kto jest za podjęciem uchwały w sprawie 
zatwierdzenia ramowego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Darłowo na 
2021 rok, kto jest przeciw i kto się wstrzymał? 

 
Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu 
udział wzięło 13 radnych Rady Gminy Darłowo. W wyniku głosowania Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Darłowo na 2021 rok. 

/Uchwała Nr XXIX.319.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy i kontroli 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Darłowo na 2021 rok stanowi załącznik nr 82 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.24.
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia ramowych planów pracy komisji Rady 
Gminy Darłowo na 2021 rok. Druk Nr 14/2020XXIX 
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/projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia ramowych planów pracy komisji Rady Gminy Darłowo na 2021 rok 
stanowi załącznik nr 83 do niniejszego protokołu/ 
 
Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo przedstawił projekt uchwały 
wraz                                     z uzasadnieniem.  
Przewodniczący powiedział, że na podstawie art. 18 ust. 1 i art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 
marca 1990 roku o samorządzie gminnym w związku z § 70 ust. 1 Statutu Gminy Darłowo 
stanowiącego załącznik do uchwały Nr V/65/2003 Rady Gminy Darłowo z dnia 25 kwietnia 
2003 r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Darłowo  Rada Gminy Darłowo uchwala, co 
następuje: 
§ 1.Zatwierdza się ramowy plan pracy na 2020 rok następujących komisji: 
1) Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury 
Technicznej, stanowiący załącznik nr 1 do niniejszej uchwały; 
2) Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i Budżetu, stanowiący załącznik nr 2 do 
niniejszej uchwały; 
3) Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, stanowiący załącznik nr 3 do niniejszej uchwały; 
4) Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia, stanowiący załącznik nr 4 do niniejszej 
uchwały; 
5) Komisji Uzdrowiskowej, stanowiący załącznik nr 5 do niniejszej uchwały; 
6) Komisji Organizacyjno-Programowej, stanowiący załącznik nr 6 do niniejszej 
uchwały; 
§ 2.Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącym Komisji wymienionym w § 1. 
§ 3.Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 
 
Zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Komisje 
podlegają radzie i przedkładają jej plan pracy. Natomiast według § 70 pkt 1 Statutu Gminy 
Darłowo Komisje stałe działają zgodnie z rocznym planem pracy przedłożonym Radzie. Tak 
w świetle wymienionych wyżej przepisów prawnych poszczególne komisje opracowują swoje 
ramowe plany pracy, które następnie przedstawiają Radzie do zatwierdzenia. Zatwierdzenie 
planów pracy komisji Rady jest niezbędne do prawidłowej pracy Rady.  
Wobec powyższego podjęcie uchwały jest zasadne.  
 
Przewodniczący powiedział, że wszystkie komisje resortowe Rady Gminy Darłowo 
pozytywnie zaopiniowały ramowe plany pracy komisji Rady Gminy Darłowo na 2021 rok. 
 
/Opinie komisji Rady Gminy Darłowo do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia ramowych planów pracy 
komisji Rady Gminy Darłowo na 2021 rok stanowią załączniki nr od 84 do 89 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo otworzył dyskusję. 
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo zamknął dyskusję. 
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Przystąpiono do głosowania nad uchwałą w sprawie zatwierdzenia ramowych planów pracy 
komisji Rady Gminy Darłowo na 2021 rok:  

Przewodniczący zapytał radnych kto jest za podjęciem uchwały w sprawie 
zatwierdzenia ramowych planów pracy komisji Rady Gminy Darłowo na 2021 rok, kto jest 
przeciw i kto się wstrzymał? 

 
Wywołani radni głosując odpowiadali, kto jest za, kto przeciw oraz kto się wstrzymał: 
1. Radny Dariusz Bańczewski odpowiedział: „Dariusz Bańczewski jestem ZA”. 
2. Radny Waldemar Bonk odpowiedział: „Waldemar Bonk jestem ZA”. 
3. Radny Robert Ciszek odpowiedział: „Robert Ciszek jestem ZA”. 
4. Radna Marzena Drzewucka odpowiedziała: „Marzena Drzewucka jestem ZA”. 
5. Radny Mirosław Gałuszkiewicz odpowiedział: „Mirosław Gałuszkiewicz jestem ZA”. 
6. Radny Grzegorz Hejno powiedział: „Radny Grzegorz Hejno jestem ZA”. 
7. Radny Bogdan Herbeć odpowiedział: „Bogdan Herbeć jestem ZA”. 
8. Radny Henryk Ignatowicz odpowiedział: „Henryk Ignatowicz jestem ZA”. 
9. Radna Anna Krawczuk-Kiełb odpowiedziała: „Anna Krawczuk-Kiełb jestem ZA”. 
10. Radna Joanna Lach była nieobecna. 
11. Radny Wiesław Moskwa odpowiedział: „Wiesław Moskwa jestem ZA”. 
12. Radny Henryk Noworolnik odpowiedział: „Henryk Noworolnik jestem ZA”. 
13. Radna Justyna Osses była nieobecna. 
14. Radny Piotr Szewczykowski odpowiedział: „Piotr Szewczykowski jestem ZA”. 
15. Radny Adam Wasienko odpowiedział: „Adam Wasieńko jestem ZA”. 
 
Na podstawie wyników głosowania Pan Przewodniczący stwierdził, że w głosowaniu 
udział wzięło 13 radnych Rady Gminy Darłowo. W wyniku głosowania Rada Gminy 
Darłowo  
13 głosami za, przy  
0 głosach przeciw i  
0 głosach wstrzymujących  
podjęła

 

 uchwałę w sprawie zatwierdzenia ramowych planów pracy komisji Rady Gminy 
Darłowo na 2021 rok. 

/Uchwała Nr XXIX.320.2020 Rady Gminy Darłowo w sprawie zatwierdzenia ramowych planów pracy komisji 
Rady Gminy Darłowo na 2021 rok stanowi załącznik nr 90 do niniejszego protokołu/ 
 
Na tym punkt zakończono.  
 
 
 
Ad.25.
Wolne wnioski i zapytania. 

  

Pan przewodniczący zapytał czy ktoś  Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 
 
 Pan Radosław Głażewski Wójt Gminy Darłowo powiedział, że myśli, że wszyscy się 
do niego przyłączą w tym szczególnym czasie Świąt Bożego Narodzenia i włożą czapki 
Świętego Mikołaja i wprowadzą nastrój. Pan wójt w imieniu wszystkich Gminy Darłowo, 
Radnych, Sołtysów i pracowników Urzędu Gminy z okazji nadchodzących Świąt Bożego 
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Narodzenia złożył wszystkim mieszkańcom Gminy Darowo życzenia, aby były to święta 
piękne, szczęśliwe pomimo panującej wszech pandemii, świat przeżywanych w zdrowiu, 
radości i ciepłej rodzinnej atmosferze.  

Pan wójt życzył także wszystkim aby Nowy Rok przyniósł przede wszystkim zdrowie, 
pomyślność, pogodę ducha i pozwolił nam zrealizować wszystkie plany i spełnić wszystkie 
nasze marzenia. „Wszystkim Państwu życzę dużo zdrowia, radości, aby do każdego z nas 
przyszedł właśnie – jak za małego dziecka – ten Mikołaj i przyniósł nam prezent, chociażby 
ten najmniejszy. Dużo zdrowia i radości!”.  
  

Pan przewodniczący zapytał czy ktoś  Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? 
 Nikt się nie zgłosił. 
 

Pan przewodniczący zamknął ten punkt porządku obrad.  
Na tym punkt zakończono. 

 

Zakończenie sesji. 
Ad. 26.  

 
Wobec wyczerpania tematów ustalonego porządku obrad XXIX Sesji Rady Gminy 

Darłowo VIII kadencji – Pan Grzegorz Hejno Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
zamknął obrady o godzinie 1438 w dniu 18 grudnia 2020 roku. 

 

 
Obradom przewodniczył: 

 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo 
 

   Grzegorz Hejno 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Iwona Kowalska   
Protokół sporządziła: 

Kierownik Biura Rady 


